
CONCLUSIES VAN DE OPENBARE VERGADERING VAN DE COMMISSIE 
RAADSVOORBEREIDING VAN  3 DECEMBER 2013
Aanwezig:
Leden: 
CDA T. van Heese en D.Ph. Kasper
VVD A.J.M. Bank, B.A. Graal, C.C.J. Breed-Vlaar en R. Broekhuizen
D66 F.J.M. Duits, G.A. Jägers (vanaf punt 3), H. van Dijk
GroenLinks M.J. van der Laan  
PvdA M.L. van Est-Heijnis

Bestuurders: P.J. Heiliegers, G. Markus  en M.J.P. Vink-van Bruggen
Voorzitter: H. Werner (vanaf punt 3) ; P.J. Heiliegers (punten 1 en 2)
Griffier: mw. A.J. Kuijper

Met kennisgeving afwezig: mevrouw  Van Lieshout
Mede-aanwezig: De heren Van Elst (afdeling Middelen) en De Vos en Driessen (afdeling 
Ruimte)

1. Opening, mededelingen en vaststellen van de agenda

De Voorzitter opent de vergadering. Er is bericht van verhindering van mevrouw Van 
Lieshout. Zij wordt vervangen door de heer Kasper. Er zijn insprekers bij agendapunt 6.  
 

2. Realistisch perspectief Haarlemmerliede en Spaarnwoude

De heer H. ter Braak van WagenaarHoes geeft toelichting op de criteria voor zelfstandigheid 
van de gemeente. De commissie neemt hier kennis van. Aan de criteria wordt toetsing over 
een periode van 5 jaar toegevoegd.  

3. Conclusies van de commissievergadering van 5 november 2013

De conclusies worden ongewijzigd vastgesteld. Naar aanleiding van de conclusies geeft de 
heer Van Dijk aan antwoord van de wethouder wil over de overstort uit het wegenfonds 

4. Lijst van toezeggingen tot en met 5 november 2014

Wethouder Markus stelt voor de schuurtjes bij de woonschepen te legaliseren. De commissie 
vraagt hem dit schriftelijk aan te kaarten. De heer Heiliegers deelt mee dat een kort 
onderzoek heeft aangetoond dat het zoeken van derdenfinanciering voor de stedenband 
meer kost dan er binnen te halen is. Wethouder Vink stelt voor de Nota Wonen naar de 
volgende raadsperiode door te schuiven. Dat wordt overgenomen. 
De lijst wordtverder voor kennisgeving aangenomen.

5. Spreekrecht
De dames Nelis en Van Ruiten en de heer Dijkzeul (LTO) spreken in over het 
bestemmingsplan Hofambacht 2014

     6. Vaststellen bestemmingsplan Hofambacht 2014



Na bespreking van de voorstellen tot wijziging van de insprekers en de toezeggingen daarop 
van het college concludeert de voorzitter dat het bestemmingsplan met een positief advies 
geagendeerd kan worden voor de raadsvergadering van 17 december 2013. 

7. Verordening wijziging APV

De commissie adviseert het voorstel in de raad van 17 december 2013 te agenderen. 

8. Overdracht brandweerkazerne Halfweg/Zwanenburg aan de Veiligheidsregio 
Kennemerland

In verband met opmerkingen uit de commissie zal de rechtmatigheid van dit besluit nog 
nader worden toegelicht aan de commissie. 
De voorzitter concludeert dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de 
raadsvergadering van 17 december 2013.

9. Benoeming lid monumentencommissie

Na het aantreden van de nieuwe raad zal een bijeenkomst met monumentencommissie en 
welstandscommissie worden georganiseerd, onder andere over samenwerking tussen beide 
commissies.
De voorzitter concludeert dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de 
raadsvergadering van 17 december 2013.

10. Tweede MARAP 2013

De voorzitter concludeert dat het voorstel met een positief advies geagendeerd kan worden 
voor de raadsvergadering van 17 december 2013.

11. 1e Suppletoire boekjaar 2014

De voorzitter concludeert dat het voorstel met een positief advies geagendeerd kan worden 
voor de raadsvergadering van 17 december 2013.

12. Toekomstscenario’s GR werkvoorzieningschap Zuid-Kennemerland (Paswerk)

D66 steunt niet de voorkeur van het college voor variant 4 of 5. 
De voorzitter concludeert dat het voorstel met een positief advies geagendeerd kan worden 
voor de raadsvergadering van 17 december 2013.

B-stukken

13. Communicatiebeleid

De commissie suggereert om inwoners die contact hebben met de gemeente bv voor een 
rijbewijs, te vragen of zij belangstelling hebben voor een abonnement op de digitale 
gemeentekrant. 
Verder wordt de notitie voor kennisgeving aangenomen. 

14. Voortgangsrapportage Houtrak

Vanuit de commissie komt de vraag of ook jongeren uit onze gemeente deel kunnen nemen 
aan het project Houtrak. Weethouder Vink zal dat nagaan. 
Verder wordt de notitie voor kennisgeving aangenomen. 
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15. Plan van Aanpak gebiedsvisie dorpskern Halfweg

Vanuit de commissie worden vraagtekens gezet bij het tempo van dit project. Nadere 
concretisering is eerst nog nodig. 
In de themabijeenkomst op 16 januari 2014 zal het proces uitgebreid aan de orde komen. 

C-stukken

16. Politieke vragen over toegezonden C-stukken

Er worden verschillende vragen gesteld naar aanleiding van het transitiearrangement 
Jeugdzorg voor Zuid-Kennemerland. Wethouder Vink verwijst naar het beleidskader dat de 
volgende maand zal worden besproken in de commissie. De Wmo raad is niet betrokken 
geweest bij het arrangement Jeugd.

Overige punten

17. Samenwerkingsverbanden

De heer Van Heese geeft de burgemeester voor de AB vergadering van het recreatieschap 
Spaarnwoude mee om in het schap aandacht te vragen voor uitbesteding van werk aan 
Paswerk of Stichting het Eiland. 

18. Rondvraag

De heer Van Dijk informeert naar de interviews van WagenaarHoes met de raadsfracties. 
De griffier zal dit organiseren. Mevrouw Van Est mist nog steeds het bordje verboden fietsen 
te stallen bij het station en heeft nog steeds klachten over het ontbreken van afvalbakken. 
Wethouder Markus antwoordt dat het zijn aandacht heeft. 
De heer Bank informeert wanneer het bouwplan Lagedijk 12 terugkomt in de commissie. De 
burgemeester geeft aan nog steeds met betrokkenen in gesprek te zijn. Hij verwacht 
agendering nog in deze raadsperiode. 

19. Sluiting

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering. 

Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van 7 januari 2014

de griffier de voorzitter
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